
ROMANIA
JUDETUL rA9l
COMUNA SC1NTEIA
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL,

incheiat astitzi 14.10.2010, in cadrulgedinlei ordinare a Consiliului local al comunei Scinteia, jude{ul lagi,
$edinla de astdzi a fost convocatd prin dispozi[ia primaruluicomunei Scinteia nr, 593/07.10.2010, cu urmdtoareia ordine
de zi:

1. Proiect de hotirire privind alegerea pregedintelui de gedinfe pentru trimestrul lV - 2010, -inifiator
pr imarulcomunei ;

2. Proiect de hotirdre privind aprobarea procesului verbal al gedintei extraordinare din 09.09.2010, -
inifiator primarul comunei ;

3, Proiect de hotirire privind aprobarea inventarului domeniului public al comunei, -inifiator primarul
comunei ;

4. Proiect de hotirdre privind rectificarea bugetului local al comunei pe anul 2010, -inifiator primarull
comunei ;

5. Froiect de hotirire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Scinteia T 27 - parcelele cu numerele
:- cadastrale (388/2-389-480/3), (388/2-389-480/4), (388/2-389-480/5), (388/2-389-480/6), (388/2-389-480/7),

\_, (388/2-389-480/8), (388/2-389-480/9), (388/2-389-480/10), (388/2-389-480/1 1), (388/2-389-480112) intocmit in
vederea extinderii intravilanului satului Scinteia 9i construiriide locuinfe gi dotiri aferente, -initiator
pr imarulcomunei ;

6. Diverse,
La gedinta de astiziparticipd primarul, viceprimarul, secretarul, un numdr restrAns de cetd{enigiurmdtc,ri i  13

consilieri locali in func{ie:
Nr. crt, Numele Prenumele Apartenenfa

politici
1 Alexa Constantin P.D. -L

z Agtefanei Mihai P R.M.

J Bdtrinicd Viorel P .S,D.

4 Busuioc Vasile P.N.L .
r Daraband Mihai P.D,-L

o lftime Mihai P,N.L .

I Miron Petricd P.N.L .

8 Netcd Costache P.S.D.
q Rddeanu Mihaita P.S.D.

10 Sdc6leanu Silvica P.D.-L

1'1 Simionescu Grigore P.S.D.

12 Tdcutanu Gabi-lonel P.S.D.
, 1? Til ici Mirela-CdtSlinaP.S.D.

ln deschiderea gedin[ei domnul pregedinte de gedin{6, consilier local Rddeanu Mihdita face prezenta membrilor
consilieri si constatd cd gedin{a este statutard din punct de vedere al prezentei, declard deschisd gedinla ordinard de
astazi, apoi da cuvdntul initiatorului, domnul primar Fdnicd Sdcdleanu pentru a supune aten{iei ordinea de zi programatd
solicitAnd gi propuneri pentru modificarea sau completarea ordinei de zi.

Nemafiind propuneri pentru modificarea ordinei de zi, aceasta se aprobd cu unanimiiate de voturi.



Domnul Pregedinte de gedintd, propune discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi:
1. Proiect de hotirdre privind alegerea pregedintelui de gedinfe pentru trimestrul lV - 2010.

Domnul Pregedinte de gedin{d, consil ier Rddeanu Miheite, di cuvAntul domnilor consil ieri.
Domnul consilier Bdtrinicd Viorel: propun pe doamna consilier Sdcileanu Silvica, a$a cum urmeaza in ordine

alfabeticd.
Domnul pregedinte al Comisiei Pentru Agriculturd, Activitati Economico-Financiare in persoana domnului

consilier Rddeanu Mihaite prezintd Raportul favorabil al comisiei de secialitate a Consiliului local cu privire la acerst
proiect de Hotdrdre initiat de cdtre primarul comunei.

in urma supunerii la vot proiectul de hotir6re se aprobd cu unanimitate de '13 voturi pentru.
Doamna consilier Sdc5leanu Silvica preia conducerea lucrdrilor gedintei gi propune discutarea punctului 2 de pe

ordinea de zi:
2. Proiect de hotirdre privind aprobarea procesului verbal al gedinfei extraordinare din 09.09.2010.

Pregedinte de gedin{a, doamna consilier Sdcdleanu Silvica, dd cuvdntul domnului secretar,
Domnul secretar llSsoaia Florin: dupd cum bine cunoagteti, la inceputul fiecdrei gedinte se supune aprobdrii

procesul verbal al gedin[ei anterioare, bineinteles cu formularea de obiec{iuni pe marginea acestuia de cdtrt; oricare
dintre participantii la gedin{d. Cunoagte{i de asemenea cd in mod constant, procesele verbale sunt afigate la afigierul din
holul primdriei, iar oricine poate consulta procesul verbal gi din dosarul de gedinta gi chiar 9i pe pagina de internet a
orimdriei:

intruc6t nu sunt obiecliuni de formulat cu privire la con(inutul procesului verbal al gedin(ei anterioare, dupi pu{ine
discutii se degajd opinia unanimd favorabild aprobdrii proiectului de hotdrAre.

Domnul pregedinte al Comisiei Pentru Agriculturd, Activitd{i Economico-Financiare in persoana domnului,lonsilier
Rddeanu Miheite prezinta Raportul favorabil al comisiei de secialitate a Consiliului local cu privire la acest proiect de
Hotdrdre initiat de cdtre primarul comunei,

In urma supunerii la vot proiectul de hotdrdre se aprobd cu unanimitate de 13 voturi pentru.
Doamna Pregedinte de gedin{5, propune discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi:

3. Proiect de hotirire privind reactualizarea inventarului domeniului public al comunei.
Doamna Pregedinte de gedin{6, consilier Sdcdleanu Silvica, solicitd inscrieri la cuv6nt.
Domnul primar Fanica Sacaleanu: aga cum era gi firesc trebuie sd avem insugit gi aprobat inventarul domeniului

public al comunei reactualizat. Comisia de inventariere a intocmit acest inventar pe care vi-l supunem atentiei pentru
aprobare in gedin{a de astdzi.

Domnul primar Fdnicd Sdcdleanu: avem multe bunuri care nu erau incluse in vechea forma, gi vrem sd defalcdm
spre exemplu drumurile sdtegti gi comunale. A fost ceva de lucru la nivelul comisiei de inventarie. Vi va prezentia mai pe
larg in continuare domnul viceprimar care este gi pregedinte al comisiei de inventariere cum stim la acest capitol.

Domnul viceprimar inq. Mihai Darabani: prima variantd a fost publicatd in MonitorulOficialal Romdniei, Partea l, nr.
142din27.02.2007, a urmat o completare care de asemenea a fost publicatd prin H.G. nr.48 12007 pentru modificanla'gi
completarea H.G. nr. 1.35412001 pentru atestarea domeniului public aljude{ului lagi, precum gi al municipiilor, oragelor gi
comunelor din judetul lagi , iar acum avAnd clarificat gi aprobat gi domeniul privat al comunei se impun unele clarificdi gi
defalcdri ale terenurilor, din domeniul public. Existi o corespondenlS intre Mitropolie gi Parohiile din comund privind
cimitirele, pe care legea le prevede cu titlu exemplificativ cd se inscriu in domeniul public. Spre exemplu drumurile de
exploatare le-am detaliat cu vecindtd[ile de la capetele lor, Sunt 9i unele drumuri de exploatare care nu au numiLr. Am
actualizat gi valorile de inventar, Am eliminat cabinetele medicale pe care le-am transferat in domeniul privat pentru a fi
v6ndute medicilor de familie concesionari, am eliminat pozitia Dispensarului veterinar, pentru cd avem documente din
care rezultd cd au fost proprietat'ea statului administratd de A,D,S. lagi gi care a fost vdndut medicului veterinar,

Domnul consilier Miron Petricd: ha(ile din P.U.G au suferit modificdri gi trebuie {inut cont de asta. Sunt terenuri
concesionate sau vandute tinerilor pentru constuirea de locuinte, de care vd rog sd se {ind seama.

Domnul consil ier lft ime Mihai: imi aduc aminte de c6nd eram primar, cd hd(ile din P.U.G. sunt colorate cu
anumite culori vii gi trebuie avut in vedere semnificatia acestora, gi locurile virane deasemenea. La Lunca Rateg spre
exemolu nu erau stabilite locuri de case.

Domnul consilier Astefanei Mihai. consider cd insSgi denumirea de inventar presupune o actualizare a ceea ce a
fost cu ceva care este nou.



Domnul pregedinte al Comisiei Pentru Agriculturd, Activita[i Economico-Financiare in persoana domnului,]onsilier
Rddeanu Mihaite prezintd Raportul favorabil al comisiei de secialitate a Consiliului local cu privire la acest proiect de
HotdrAre ini(iat de cdtre primarul comunei.

Dupa pu(ine discu{ii gi avAnd in vedere punctele de vedere formulate se aprobd gi acest proiect de hotS16re cu
unanimitate de 13 voturi oentru.

Doamna Pregedinte de gedinl5, propune discutarea punctului 4 de pe ordinea de zi:
4. Proiect de hotirire privind rectificarea bugetului local al comunei pe anul 2010.

Doamna Pregedinte de gedin!d, consil ier SdcSleanu Silvica, dd cuvdntul domnului primar.
Domnul primar Finicd SdcSleanu. a$ spune inca de la inceput ci de fapt nu este suficient o singurd hotdrdre de

consili, ci cred ca ar trebui sd adoptdm cel pu{in doud, una de rectificare a bugetului gi alta de aprobare a proiec;tiei
bugetare multianuale. Am primit 30 mii la Programul guvernamental,,Cornul 9i laptele", am primit deasemena surne petru
investi[ i i  la gcoli, s-au suplimentat cheltuieli le la reabil itarea i luminatului public, cu amplasarea de corpuri de i luminat in
plus, S-a imbundtS{it sistemul de iluminat public, s-au ars 7 lampi la r6nd cAnd a trdsnit acum o siptimdnd. De la ploi
unele fire s-au balansat, v-a trebui cred montate nigte distan[iere. Vd supun atentiei spre zarzirea dacd nu acum la anul
unde avem fire neizolate gi se ating intre ele aruncdnd siguran[ele sau afectAnd func[ionarea aparatelor electrocasnice,
Dacd am pune un trifazal de pdnd in 1 km ne-ar costa circa 140 mil lei vechi.

Domnul contabil lftene Sorin: ca in fiecare an se intocmegte proiectul de buget pentru anul urmdtor gi proiec{ia
pentru anii urmatori pdnd in 2014. An primit o marjd cu sumele de la Directia de Finanle a Jude[ului lagi, sume pe care
le-am inscris in referat. Ca estimare bineAn[eles. Nu se mai constituie fond de rulment pentru viitor. Asta cu privire la
proiectul de buget. Cdt privegte suplimentarea bugetului pentru corn gi lapte, transferul pentru terminarea lucrdruilor de
reabil itare a i luminatului public, de la modernizare piatd am luat tot pentru i luminatul public. Am mai luat bani 20 mii la
investitii de la invitdmdnt, Directorii de gcoli gtiu mai bine din referatele intocmite in acest sens. Dar gi in acest caz
sumele exacte sunt cele din referatul 0e care l-am intocmit in acest sens.

Doamna consilier dir, SdcSleanu Silvica: Domnilor consilieri am depus la primdrie un referat in care am propus
anumite lucrdri strict necesare pentru gcoli cum ar fi: La gcoala Bodegti, construirea unei fdntdni dotati cu instalatie de
apd, condi{ie impusd de D.S.P. ca urmare a controlului de autorizare a functiondrii gcolii, achizi(ionarea unei sobe pentru
cancelarie care este cea mai rece incdpere, afldndu-se la capdtul traseului de incdlzire. La gcoala Borosegti sunt
necesare reparatii la scdrile de la intrarea principald, care sunt aproape o ruin5, la Grddini[a Borosegti sunt necesare
cele mai multe lucrdri cum ar fi inlocuirea acoperigului, construirea fAntdnii, a grupului sanitar gi fosei septice,
construirea unei magazii pentru depozitarea lemnelor de foc. La gcoala Tufegtii de Sus trebuie construitd fdntdnii, grup
sanitar, inlocuirea instala{iei electrice care este foarte veche gi deterioratS. La gcoala Lunca Rateg trebuie construitd o
magazie de lemne, turnarea de trotuare in jurul gcolii 9i construirea unui pod la intrare. De asemenea sunt necesare
magazii de lemne la gcolile Rediu gi Tufegtii de Sus. De asemenea sunt necesare fonduri pentru finalizarea lucriirilor de
reabilitare.

Domnul consil ier dir. lft ime Mihai: Domnilor consil ieri vd informez cd 9i eu am depus la primdrie un astfel de'
referat cu urmdtoarele propuneri: La gcoala Ciocirlegti este necesar construirea unei magazii de lemne 9i depozitare a
unor bunuride inventar, o rigold de scurgere a apeidin partea vesticd a gcoli i pe o lungime de 130m, construirea unui
gard imprejmuitor pe o lungime de 130m din plasd ambutisatd de 1,50m/2m, {evi pentru gard, borduri din beton.
Construirea unui grup sanitar cu 3 cabine vidanjabil de 3/3 cu indl-imea de 2m, acoperit cu tabld gi construit din BCA.,
de asemenea construirea unei fAntdni din tuburi. La gradinita din Scinteia ne este necesard o magazie de lemne gi alte
materiale de inventar, grup sanitar cu 3 cabine cu aceleagi coordonate ca cel anterior, un gard imprejmuitor pe cr
lungime de 90m cu bordurd din beton gitevide gard. Termoizolarea clddiri i  pe o suprafa[d de 150 mp cu polistircn de
minim 5cm. De asemenea vd rugdm sd ne aprobati gisuma necesard termoizolatiei parfii de nord a gcolii Scinteia, unde
pe timpul iernii datoritd condensului mucegdiesc pere(ii gi este frig ingrozitor in 2 clase. Suprafata necesard a fi
termoizolatd ar fi de circa 200mp. Vin cu aceste solicitdri deoarece nu primim autorizalie de functionare de la D.l3.P. ti
exixti pericolul imbolndvirii elevilor,

Domnul primar Fdnicd Sdcdleanu: de fapt am sperat p6ni in ultima clipi cd vom priml un rdspuns favorabil la
contesta{ia depusd la proiectul integrat pe mSsura 3.2.2. Acum md gdndesc sd nu pierdem banii gisd ludm totuq;i
materiale de anul acesta iar de anul viitor sd incepem lucrdrile de reabilitare din Pia{a tradilionald. Sd achizi{ionitm
sandvisuri pentru construirea unei magazii, in regie propriei prin angajatii nogtri, sau manopera s5 reprezinte foarte pu{in



din totalul cheltuielilor. Interesant este cd aceste panouri sunt destul de rezistente gi fizic ai la temperaturile scdzute din
timpul iernii.

Domnul consilier Radeanu Mihaita: cunosc aceste panouri cu care am construit gi eu gi sunt deosebit de rentabile
ca raport pre( calitate. Md gdndesc cd trebuie sd finalizdm o serie de lucrdri incepute cdt mai tine sezonul pentrur
executarea de lucrdri de constructii.

Domnul consilier Tdcutanu Gabi-lonel: poate gdsim bani gi pentru ingrddirea terenului de fotbal pentru care tot
primim avertismente.

Domnul viceprimar ing. Mihai Daraband: intr-adevdr se impune sd gdsim fonduri dacd se poate gi pentru acest
gard.

Doamna consilier Sacaleanu Silvica: vd rog domnule Tdcu{anu sd face{i un referat cu fundamentarea cheltuielilor
9i apoi sd vedem in consiliul local sursa de finan{are.

Domnul consilier Tacutanu Gabi-lonel: cred cd este vorba de circa 100 mil lei vechi.
Domnul pregedinte al Comisiei Pentru Agriculturd, ActivitS{i Economico-Financiare in persoana domnului consilier

Rddeanu Miheita prezintd Raportul favorabil al comisiei de secialitate a Consiliului local cu privire la acest proiect de
Hotdrdre initiat de cdtre primarul comunei.

In urma supunerii la vot proiectulde hotdrAre se aprobd cu unanimitate de 13 voturi pentru.
Doamna Pregedinte de gedintd, propune discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi:

5, Proiect de hotirire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Scinteia T 27 - parcelele cu numerele
cadastrale (388/2-389-480/3), (388/2-389-480/4), (388/2-389-480/5), (388/2-389-480/6), (388/2-389-480/7),
(388/2-389-480/8), (388/2-389-480/9), (388/2-389-480/10), (388/2-389-480/1 1), (388/2-389-4801121intocmit in
vederea extinderii intravilanuluisatului Scinteia gi construirii de locuinfe 9i dotiri aferente, -inifiator
primarulcomunei ;
Doamna Pregedinte de gedintS, consilier SdcSleanu Silvica, solicitd inscrieri la cuvdnt.
Domnul secretar lldsoaia Florin: domnilor consilieri vd rog si-mi permiteti sd vd reamintesc faptul cd prin h.c.l.

nr.5125.02.2010 a fost auizatPUZ-ul in discu[ie la solicitarea domnului Netcd Vili, Ulterior Consiliul Jude(ean lagi prin
Comisia Tehnicd de Urbanism 9i Amenajarea Teritoriului, a fost acordat Avizul unic nr. 106/P.U.Z.12010, cu privire la
acest obiectiv. Astdzi am inscris pe ordinea de zi tot la insisten[ele domnului Netcd Vili, aprobarea P.U,Z,-ului. Este o
conditie obligatorie cerutd de lege. Ag putea spune cd este necesar doar sd respectdm circuitul documentelor prin
aprobare ce trebuie si o dali dumneavoastrS. Vd muitumesc pentru ateniie.

Domnul primar Finicd Sdcdleanu: cu condi[ia de a se limpezi conflictul pe care dl. Netca Vili il are cu un vecin
Ndstase, sunt 9i eu de acord cu aprobarea P.U.Z.-ului.
Domnul pregedinte al Comisiei Pentru AgriculturS, Activititi Economico-Financiare in persoana domnului

consilier Rddeanu Mihaila prezintd Raportulfavorabil al comisiei de secialitate a Consiliului local cu privire la acest
proiect de HotdrAre initiat de cdtre primarul comunei.

In urma supunerii la vot proiectul de hotdrdre se aprobd cu unanimitate de '13 voturi pentru
Doamna Pregedinte de gedin[6, propune discutarea punctului 6 de pe ordinea de zi:
6,- Diverse,
Domnul primar Fanica Sdcaleanu: ag dori sd md spriinit i domnilor consil ieri sd distribui prin dvs. ult imele nout5{i

privind criteri i le de acordare a autorului pentru incdlzirea locuinfeicu lemne. Se vorincadra ctca2l3 din ceide anul
trecut.

Cu stema comunei trebuie sa grSbim un pic lucrurile. Am intrebat pe domnul Spdnu lonel 9i pe domnul secretar
despre stadiul acestei acfiuni demaratd de noi mai de demult. Sd se verifice dacd s-a pldtit contractul, De asemernea va
trebui sd ne ocupdm de atribuirea denumirii strdzilor. Despre Cdminul cultural de la Scinteia solicitare a domnului Miron
Petricd, vd pot spune cd reabilitarea se face din fonduri ale bugetului locale gi constd in urmatoarele lucrdri:

Consoliddri, subzidiri, stdlpicu fier de 16cm, centuridin beton, plangeu din beton, demolat peretele din spate,
subzidit. Partea de nord datd toatd jos gizidiiS din temelii. in etapa a ll-a din 2011vafio extindere spe fdnt6nd cu
camerd tehnicd pentru centrala termicigigrup sanitarcu 3 cabine pentru femfigi3 cabine pentru bdrba{i, prercum gio
cabind pentru persoane cu handicap. Plafoanele din interior le vom executa din Rigips, finisaje, mansardd, planseu din
beton. Am achizitionat 11 tone de fier beton. Podul va fi mansardat pentru bibliotecd eventual cu o suprafa[d de 200mp
precum gi pentru alte activita[i cultural educative. Va trebui sd identificdm o loca[ie gi pentru a transfera arhiva gi postul
de politie.



Domnul consilier Astefanei Mihai: ar fi interesat sa gtim cdt vor costa aceste lucrdri.
Domnul primar Fdnicd Sdcdleanu: estimdm costurile la circa 450 mii lei.
Domnul consilier Miron Petricd: cum va fifinantatd aceastd lucrare?
Domnul primar Fdnicd Sdcdleanu:avem 350 mii lei prevdzuli de la inceputul anului. Am construit gi un gopron

unde vor fi depozitate materialele.
Domnul consilier dir. lftime Mihai: 11 tone de fier beton nu este o cantitate prea mare?
Domnul primar Fdnicd Sdcdleanu:pentru asigurarea unei bune rezistenle, la recomandarea proiectantului am

achizi{ionat profile cu diametrul mai mare,ceea ce sporegte mult cantitatea per total. Domnul viceprimar ing. Miha
Daraband, vd rog si explica(i 9i dvs, cine sunt beneficiarii de spriin comunitar alimentar, Listele cu beneficiarii nu se
intocmesc de noi, ci de A.J,0,F.M., Casa de Pensii, A,J.P.S. lagi

Domnul viceprimar ing. Mihai DarabanS: La fonduri europene sunt incluse gi cheltuieli le de proiectare,
Doamna consil ier Sdc6leanu Silvica: este ldudabild init iativa reabil itdri i Cdminului Cultural din Scinteia, dar cel de

la Borosegti este sub orice criticd. Acolo am observat o mizerie de nedescris.
Domnul viceprimar ing. Mihai Daraband: trebuie sd stabilim statutul acestui Cdmin care nu mai func{ioneaza de

mult t imp.
Doamna consilier Sdcdleanu Silvica: eu vd propun inchiderea acelui magazin.
Domnul consilier Tacutanu Gabi-lonel, da, cred cd trebuie de vdzut ce mdsuri se impun.
Domnul consilier Miron Petricd: vdd cd se gdsesc fondri gi pentru renovarea acestor cdmine culturale.
Domnul primar Fdnicd Sdcdleanu: poate ar trebui intre grddini{5 gi magazin de construit un gard de scdnrjuri.

Vom indesi cogurile de gunoi, dar centrul satului Borosegti trebuie mai bine gospoddrit, Trebuie sd gisim solu[ii pentru
intre{inerea curdteniei in comund. Trebuie mai multS initia[ivd gi din partea conducerii gcolilor. Elevii nu trebuie obligati,
mai ales cei din clasele mici, dar daca se inscriu pebaza de voluntarial, pebaza educatiei care se poate desf5gura in
gcoli, eu zic cd se por gdsi solutii. Nu trebuie sd agteptdm initiative din afar5, Dirigintii trebuie sd se axesze mai rnult pe
aceste probleme. Spre exemplu in satul Borosegti unii cetd{eni au spus la ac(iunea din 25 septembrie: lSsa{i aic cd
facem noi curi{enie. Deci ac[iunea a prins gi la cei care nu erau voluntari, Am putea asigura noi mdnugi gi saci menajeri
gi sd continudm actiunea de curdtenie. Domnul Agtefanei a auzit de Plolitia locald gi sperdm sd ne vind in autor.

Domnul viceprimar ing. Mihai Daraband cred cd actiunea din 25 septembrie trebuie repetatd mai des.
Domnul consilier lftime Mihai: eforturile trebuie conugate. Primdria, gcoala, poli{ia medicii si agen{iieconomici ar

trebui uni{igisd se organizeze gedin(e pe sate cu cetdtenii, Sd se congtientizeze cd nu este bine sd se lase cogulde
caruld cu gunoiin locuri nepermise. Elevii primesc educa{ie nu numai de la diriginte ci gi de la ceilal{i profesori. Copiii nu
trebuie sd strAngd gunoiul din tarlale depus de cetdteni. Se impune o actiune concertatd in frunte cu autoritd{ile locale.
Aplicate amenzi celor care nu se conformeazd. Spunea d-na SdcSleanu despre cdminul Borosegti. Acolo pe vreme de
ploaie au fost bdgate gi oile 3 zile la rdnd de unii gospodari gi nimeni n-a luat atitudine. Acest Cdmin de bine de rdu
mdcar a stat in picioare. Acum cred cd este vremea lor. Sd incercim sd le renovdm pe toate. Chiar 9i de la agen[ii
economici pleacS mizeria. Ori ei au obliga[ia sd le vdruiascd sd le intretinS. Cei care vin in control ar trebui sd ia mdsuri.
Ori ugurel ugurel se port impune anumite chestiuni in sensul pe care ni-l dorim. Este adevdrat cd este greu cu
democra{ia prost in[eleasd, care dd foarte bine celor care sunt certa[i cu legea.

Nemaifiind si alte luiri de cuvAnt doamna pregedinte de gedin{d multumegte pentru participare si declard lucrdrile
gedin{ei inchise,

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal,

SECRETAR,
Ftorin ILA$OA|A

PRE$EDTNTE DE $EDTNT
Consil ier local,

SdcSleanu Silvica

try-.\


